
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 18
Olomouc - západ

Č. 4 / 2024 08. 04. 2024 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Hebelka Milan, Bc. MBA, Svozil Miloslav, Musil Tomáš, Mgr., Konečná Renata, Mgr.,
Šnoblová Markéta, Mgr., Aláčová Andrea, Šafránek Petr, Bc., Škůrková Ivona

Omluveni: Nič Oldřich, Ing., Baštanová Petra, Mgr., Černocký Tomáš, Ing.

Hosté: pí, Valinčičová, p. Zelný, zástupce MP

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 křižovatka Tř. Svornosti/Dvořákova
Valinčičová -  křižovatka Tř. Svornosti/Dvořákova... Rekonstrukce Tř. Svornosti - Paní Valinčičová upozornila
opakovaně na situaci v křižovatce ulic Tř. Svornosti a Dvořákova, kdy po vybudovaní křížení z kostek došlo k
dramatickému navýšení hlučnosti v této křižovatce.
Situace s hlučností a nedodržováním max. rychlosti 30 km /h je katastrofální.
Komise požaduje zavedení zóny 30 v celé délce Tř. Svornosti co nejdříve, aby mohla MP kontrolovat
dodržování rychlosti. Do té doby Komise přemístí svůj radar na toto místo.
ŽÁDÁME o změření hlučnosti v této oblasti.

1.2 Přemnožení holubi
Dobrý  den,
bydlím na ulici Polívkova 820/16,  a hlavně  ve  dvoře jsou opět přemnožení holubi, a to ještě nemají mláďata
.Jde zredukovat jejich stav? Nalétají na parapety, vrkají brzy ráno v rýnách a to nemluvím o výkalech.
Děkuji za  informaci. 
S pozdravem Zapletalová 
Komise: Žádáme příslušný odbor o informaci, jak přistupuje k řešení situace s přemnožením holubů.

1.3 zřízení vodorovného dopravního značení v lokalitě ulice Edmunda Husserla.
Požadavek od: Mgr. Michal Soukop, PhD: 
obracím se na Vás s žádostí o projednání návrhu na zřízení vodorovného dopravního značení v lokalitě ulice
Edmunda Husserla.
 
Podrobnosti a zdůvodnění viz přiložená žádost.
 
Prosím o její zařazení na jednání KMČ. Není-li možné již dnes, tak na nejbližší další zasedání.
 
Nemohu se bohužel osobně zúčastnit jednání KMČ, proto prosím o projednání bez mé přítomnosti. Případnou
odpověď můžete směřovat na tuto e-mailovou adresu. Postačí mi však vyjádření v zápise z jednání KMČ.
Mgr. Michal Soukop, PhD.

1.4 Dotaz na potřebu dopravní značky "konec obytné zóny"

Ing. Jiří Judas, +420728121019
předseda SVJ E.Hamburgera 1212/2:
 

jakožto obvatelé domu na E.Husserla bychom se chtěli dotázat na potřebu dopravní značky "konec obytné
zóny" (https://www.zakruta.cz/dopravni-znaceni/informativni-zonove-dopravni-znacky/iz5b/konec-obytne-zony).
Tato značka zde byla umístěna v důsledku dvou probíhajících staveb minulosti a nyní je vše dokončené a tato



značka by se konečně mohla odstranit. Zklidnilo by se pak parkování v ulicích, kde se parkuje na každém rohu.
 
Prosím můžete projednat zrušení této značky v ulici Edmunda Husserla?

1.5 zřízení vodorovného dopravního značení v lokalitě ulice Edmunda Husserla. + Dotaz na
potřebu dopravní značky "konec obytné zóny"
Reakce KMČ:Požadavky na změnu parkování či dopravního značení v této lokalitě řešíme opakovaně a bohužel
požadavky jsou velmi protichůdné.Komise nebude podmět podávat na město - nelze vyhovět protichůdným
požadavkům různých občanů.Celkovou situaci s parkováním bude v budopucnu řešit Parkovací politika.
Odstranění značky "KONEC OBYTNÉ ZÓNY" Komise vyhodnotila jako neadekvátní - způsobilo by ještě více
komplikací a problémů s parkováním.

1.6 Knihobudka - Brandlova + Tř. Svornosti
Komise na základě nabídky zvyžuje umístění Knihobudky v rohu ulic Brandlova + Tř. Svornosti - v nově
vzniknutém záhinu růží, v blízkosti již existující lavičky.

1.7 travnatý pás od autobusové zastávky Dvořákova po roh ulice Petelínova
Rádi bychom osadili travnatý pás od autobusové zastávky Dvořákova po roh ulice Petelínova nějakými keři. V
dalším úseku směrem na Mohelnici je souvislá řada keřů. 
 
V mnou zmiňovaném  úseku chybí. Prosím o prověření, zda je to technicky možné, vhledem k zasíťovaní? dále
co by bylo vhodné vysadit? a případně zda-li by bylo možné zpracovat cenovou nabídku, abychom mohli jako
Komise rozhodnout. Děkuji
 
Využili bychom prostředky z Estetizace v KMČ 18.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů

5 Projednávané záležitosti

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 travnatý pás od autobusové zastávky Dvořákova po roh ulice Petelínova

Rádi bychom osadili travnatý pás od autobusové zastávky Dvořákova po roh ulice Petelínova nějakými keři. V
dalším úseku směrem na Mohelnici je souvislá řada keřů. 
 
V mnou zmiňovaném  úseku chybí. Prosím o prověření, zda je to technicky možné, vhledem k zasíťovaní? dále
co by bylo vhodné vysadit? a případně zda-li by bylo možné zpracovat cenovou nabídku, abychom mohli jako
Komise rozhodnout. Děkuji
 
Využili bychom prostředky z Estetizace v KMČ 18.

2 Přemnožení holubi

Zapletalová: bydlím na ulici Polívkova 820/16,  a hlavně  ve  dvoře jsou opět přemnožení holubi, a to ještě
nemají mláďata .Jde zredukovat jejich stav? Nalétají na parapety, vrkají brzy ráno v rýnách a to nemluvím o
výkalech.

Žádáme příslušný odbor o informaci, jak přistupuje k řešení situace s přemnožením holubů.

3 křižovatka Tř. Svornosti/Dvořákova - POŽADAVEK NA ZMĚŘENÍ HLUČNOSTI

Valinčičová -  křižovatka Tř. Svornosti/Dvořákova... Rekonstrukce Tř. Svornosti - Paní Valinčičová upozornila
opakovaně na situaci v křižovatce ulic Tř. Svornosti a Dvořákova, kdy po vybudovaní křížení z kostek došlo k
dramatickému navýšení hlučnosti v této křižovatce.



Situace s hlučností a nedodržováním max. rychlosti 30 km /h je katastrofální.

Komise požaduje zavedení zóny 30 v celé délce Tř. Svornosti co nejdříve, aby mohla MP kontrolovat
dodržování rychlosti. Do té doby Komise přemístí svůj radar na toto místo.

ŽÁDÁME o změření hlučnosti v této oblasti.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2024

Datum schválení zápisu: 22. 04. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Hebelka Milan, Bc. MBA

Zapsal/a:
Hebelka Milan, Bc. MBA

Ověřil/a:
Aláčová Andrea


